
Referat fra møte i FAU 14.11.23 Jørpeland ungdomsskole

8. trinn 9. trinn 10. trinn
8a. Tonje Moen Skjæveland
8b. Sofie Hansen Vatland
8c. Anna Kris�na Henningsen
8d. Silje Alsvik Iversen

9a. Silje Alsvik Iversen
9b. Ane Jegleim Fjelde
9c. Sølvi Dragseth Mangersnes
9d. Lene Austad Meldberg
9e. Kåre Halsne

10a. Mads Tjø�a
10b. Heidi Voster Blanchard
10c. Marian Johansson
10d. Irene Wågen

Forfall: Sølvi Dragseth Mangersnes, Lene Austad Melberg, Anna Kris�na Henningsen og Irene Wågen

Til stede var også rektor, Gunn Marthe Bull 

Referent: Marian Johansson

Mads Tjø�a ble enstemmig valgt �l leder.

Marian Johansson fortse�er som nestleder.

Alle representantene i FAU må skaffe seg en stedfortreder som møter når en selv ikke har mulighet. 

Gunn Marthe vil ha navnene på våre stedfortredere, og det foreslås at det er en av de som er 
klassekontakter som s�ller som vara.  

2. Informasjon fra rektor

C-bygget

Det legges for �den siste hand på utbedring av C- bygget, gamle ungdomskolen (bygget med Gro�å). 
B- bygget rives.

C- bygget får flere spesial rom. Her skal naturfag, digitalt verksted, kjemi, fysikk, keramikk, sløyd og 
arbeidsliv. Skolekjøkkenet skal �l Resahaugen, i enden mot Fjelde. Mye skal ordnes i C-cygget. I �llegg 
�l mange små og større �ng skal ven�lasjon ski�es og tak helt av og fikses. De�e vil ta noe �d som da 
også vil gi konsekvenser for gjennomføring av undervisning i blant annet naturfag. Hvordan 
skolekjøkkenet vil se ut er fortsa� ikke bestemt. Det jobbes ut i fra to alterna�v. 

Økonomis status JUS

For 2023 er det kommet inn ekstra midler som følge av underfinansiering av ungdomskolen. Likevel vil 
det bli et overforbruk. 

Angående budsje� for 2024 truer ku� og sparing også ungdomskolen. Da er det ikke lovpålagte 
oppgaver som trues. Kommunedirektøren går for å bevare trivsels�ltak som overna�ngstur, juleball, 
eksamensfest og musikal. Tilre�eleggings�ltak kan bli svekket. Også skolehelsetjenesten fryktes det 
for. Rektor forteller at det er uheldig om denne tjenesten forsvinner. Det er behov for skolehelse 
tjenesten på skolen. Fau deler rektors bekymring, og legger sin lit �l at poli�kerne finner rom �l å 
beholde de midlene som allerede er der.

Valg av FAU leder1.



Personal

Personalmessig forteller rektor at det er lite sykefravær. Det er utlysninger ute for personal som har 
slu�et og som skal ut i permisjon �l våren. Det er foreløpig lite søkere. 

3. Foredrag av Marko Elsafadi

FAU har få� forespørsel om å være med på betaling av foredrag av Marko Elsafadi. Denne 
forespørselen kom i e�erkant av foredraget. Da Fau på Fjelltun hadde garantert for skolenes del av 
finansieringen, totalt 20000,- og siden det kun var elever på JUS som fikk se� foredraget, tvilte  Fau 
seg med noe misnøye �l å dekke halvparten av de�e. Foredraget ble veldig godt ta� imot av både 
ungdom i skole�den og foresa�e som fikk se� foredraget på kvelden.

4. Økonomi JUS Fau

Midler inntjent via 17 mai, har �l nå vært gi� elevrådet. Fau vedtok å endre de�e �l at midlene ligger 
hos fau, der elevrådet søker Fau om midler dersom de trenger noe. Resterende beløp på konto e�er 
at vårt bidrag �l foredrag er 49400,-.

5. Eventuelt- 

Juleball og julegrøt.

Juleball 19 desember må alle klassene på 8 og 10 trinn s�lle med 5 vakter hver. 9 trinn, s�ller som 
vanlig på eksamensfesten �l 10 klasse, og slipper derfor unna denne dugnaden.

Alle klasser står selv for grøt 20 desember. 

klassekontakter skaffer vakter og personer �l å s�lle med grøt, og videreformidler navn og kontak�nfo 
�l fau via sin fau representant.

Saker som ønskes behandlet i Fau, må sendes inn via Fau representant mist 3 dager før møte for å 
rekke å komme med på sakslisten

Møte hevet kl 1930

Neste møte er 12.12.23


